
ــیـن  ــلمیـن غـلامحس ــلام و الـمس حجت الاس
محسنی اژه ای، روز گذشته در دومین روز از بازگشایی 
نمایشگاه مطبوعات در حاشیه بازدید از این نمایشگاه 
ــت خبری اش را در  ــانه، نشس و گپ وگفت با اهالی رس

نمایشگاه مطبوعات برگزار کرد. 
به گزارش ایسنا، سخنگوی قوه قضائیه در این نشست 
به آخرین اطلاعات پیرامون پرونده اسیدپاشی پرداخت 
ــی در اصفهان با انگیزه  و تأکید کرد: حوادث اسیدپاش

شخصی صورت گرفته است.
محسنی اژه ای در همین زمینه گفت:  تمام تلاش مان 
را کرده ایم و خواهیم کرد که ان شاءالله این مسائل تکرار 
ــتگاه های انتظامی هم خواسته شده که  نشود و از دس
مراقبت های لازم را داشته باشند. از شما اهالی رسانه و 
مخصوصا رسانه ملی می خواهیم اطلاع رسانی به موقع 
و آگاهی بخشی داشته باشید تا مردم کمتر دچار چنین 

حوادثی شوند.
سخنگوی قوه قضائیه با تأکید بر این که مجازات ها در 
این زمینه این بار جدی تر خواهد بود تا نسبت به گذشته 
ــد، افزود: ما در این زمینه یک  سخت و بازدارنده تر باش
قانون داریم که مربوط به گذشته است. خیلی از قضات 
ــت ولی در قوانین  ــخ نشده اس معتقدند این قانون نس
عمومی نیز برای این کار مجازات تعیین شده است، البته 
ــد که این جرم یک جرم خشن است که  به نظر می رس
آثار بدی دارد لذا باید یک تجدیدنظر داشته باشیم که 

ان شاءالله این امر در دستور کار است.
اسیدپاشی اخیر شخصی است

همچنین خبرنگاری نظر سخنگوی قوه قضائیه درباره 
نحوه انعکاس اخبار اسیدپاشی توسط رسانه های غربی 
ــنی اژه ای در این باره گفت:   و داخلی را پرسید که محس
اسیدپاشی جرم بدی است و متاسفانه چه در کشور ما 

و چه در کشورهای مختلف اتفاق افتاده است.
ــور ما مربوط به   ــی در کش او گفت:  اولین اسیدپاش
ــال 34 یعنی حدود 60 سال پیش است و از آن موقع  س
تاکنون چندبار دیگر هم این اتفاق افتاده است ولی همه 

این موارد شخصی بوده اند.
ــه در موارد  ــخنگوی قوه قضائیه با تأکید بر این ک س
ــی یا مذهبی وجود  ــی مورد سیاس مختلف اسیدپاش
نداشته است، گفت:   در مورد اخیر نیز همه شواهد نشان 
ــده خصوصی و شخصی  می دهد که کاری که انجام ش
است اما چون تاکنون عوامل این حادثه دستگیر نشده اند 

نمی توان در این باره اظهارنظر کرد.
ــه در این رابطه  ــانی ک ــنی اژه ای گفت:  با کس محس
مرتکب جرایم جدیدی شدند چنانچه برخی در اصفهان 
موجب اخلال در نظم عمومی شدند، خبر دروغ منتشر 
کردند و نسبت های ناروا دادند تحت تعقیب قرار گرفته 

و می گیرند.
یکی از خبرنگاران سوال خود را این گونه مطرح کرد 
که عملکرد کلی مطبوعات کشور را در رابطه با موضوع 
اسیدپاشی چگونه ارزیابی می کنید که محسنی اژه ای 
ــانه ها، مطبوعات و خبرگزاری ها باید در  پاسخ داد:  رس
تعالی و رشد جامعه کمک کنند. من نیز معتقدم رسانه ها 

ــته اند اما لازمه این  در این جهت قدم های خوبی برداش
کار که در جهت رشد و تعالی جامعه موثر واقع می شود 
این است که رسانه ها باید امانت دار باشند و مطالب را به 
همان میزانی که هست منتقل کنند. وی ادامه داد: اما 
اگر خلاف گفته شود اولین ضرر برای خود رسانه هاست 
ــود؛ بنابراین اگر امانت دار  زیرا اعتماد مردم سلب می ش
ــود. همچنین تحریف و  هستند باید انصاف رعایت ش
بزرگ گویی صورت نگیرد، لذا قطعا در جهت شکوفایی 
مسائل و در جهت بالابردن آگاهی مردم نیز تاثیرگذار 

خواهند بود.
محسنی اژه ای خاطرنشان کرد:  درخصوص موضوعی 
ــفانه برخی از رسانه های داخلی از  که اتفاق افتاد متاس
ــر با جریان های ضدانقلاب  جهت غفلت یا هرچیز دیگ
ــی کردند و مطالبی  ــور همکاری و همراه خارج از کش
خارج از واقعیت و به دور از انصاف را مطرح کردند، البته 
نمی گویم که رفتار آنها از روی غرض بوده شاید از جهت 

غفلت و کم توجهی بوده باشد.
 افراد به عنوان روزنامه نگار تحت تعقیب

 قرار نمی گیرند
در ادامه اژه ای با اشاره به اظهارنظر وزیر ارشاد مبنی 
بر این که باید برای خبرنگاران از مجازات های جایگزین 
حبس استفاده شود، اظهار کرد:  یک فرد به عنوان این که 
روزنامه نگار است تحت تعقیب قرار نمی گیرد. ممکن 
ــده باشد و این جرم اصلا  است فردی مرتکب جرمی ش
ــته باشد. همچنین ممکن  ربطی به کار و حرفه او نداش

است این فرد به واسطه شغل خود مرتکب جرمی شود.
ــه قانون خاصی  ــوز در این زمین ــه داد: ما هن او ادام
نداریم، اما با توجه به ظرفیت قانونی موجود و به لحاظ 
ــگار دارد و من بارها گفته ام که  نوع کاری که یک خبرن
ــت، طبیعی است که قضات  خبرنگاری کار سختی اس
در تصمیم گیری های خود این سختی کار را ملاحظه 
ــخ به سوال یکی  ــنی اژه ای در پاس خواهند کرد. محس
ــت یک ماهه وزارت  ــگاران مبنی بر این که مهل از خبرن

ــای مجازی به  ــا پالایش فضاه ــات در رابطه ب ارتباط
ــما در این  ــت، تصمیم نهایی که ش ــیده اس اتمام رس
ــت؟ گفت:  دستگاه های قضایی و  راستا گرفتید، چیس
انتظامی موظف هستند با جرایم مشهود برخورد کنند. 
فرقی ندارد این جرم مشهود در فضای مجازی باشد یا 
غیرمجازی. صحبتی با دستگاه های ذیربط انجام شده 
ــا به ما گفتند نهایت تلاش مان  بود. طبق آن صحبت ه
را می کنیم تا بتوانیم هم شبکه های اجتماعی را داشته 
باشیم و هم از فضای مجرمانه و فساد جلوگیری کنیم. 
ــان مدت یک ماه  ــتی که قبل از پای همچنین در نشس
ــتیم به ما گفتند قول می دهیم این اقدامات را در  داش
ــم. وی ادامه داد:  کارگروه  ظرف مدت معقول حل کنی
مصادیق مجرمانه با ریاست دادستان کل کشور در ظرف 
7-8 روز اخیر دو جلسه برگزار کرد که امروز نیز جلسه 
فوق العاده ای داشت و قول دادند که ظرف مدت کوتاهی 
در آینده بخشی از این جرایم را حل کنند. این اقدام دارد 
ــتان تهران نیز اظهار  صورت می گیرد. همچنین دادس
ــر دلیلی نتواند به  ــه اگر وزارت ارتباطات به ه کردند ک
قول هایی که داده عمل کند دادستان ورود پیدا می کند 

و جلوی این موضوع را می گیرد.
ــخ به سوال یکی دیگر  معاون اول قوه قضائیه در پاس
ــیدگی به  ــه رس از خبرنگاران مبنی بر این که در جلس
رأی اعتماد وزیر علوم مسائلی مطرح شد که جریاناتی 
ــگاه ها ایجاد ناامنی می کنند، وزیر سابق علوم  در دانش
ــن جریانات  ــر در رابطه با ای ــنهادی اخی یا گزینه پیش
ــر؟ تصریح کرد:   ــده ای دارند یا خی در قوه قضائیه پرون
درخصوص این دو نفر با موضوعی که شما گفتید خیر 
پرونده ای تشکیل نشده است، اما درخصوص برخی از 
مواردی که در دانشگاه ها در مقاطع مختلف اتفاق افتاده، 
ــده و بعضا حکم نیز صادر شده است  پرونده تشکیل ش
و این موضوع اختصاص به دوره خاصی ندارد، بنابراین 
ــی افتاده که  ــگاه اتفاق ــای مختلف در دانش در زمان ه
 احیانا جنبه مجرمانه پیدا کرده و پرونده ای نیز تشکیل

 شده است.
ــی دیگر از  ــوال یک ــخ به س ــنی اژه ای در پاس محس
ــاده 211 برنامه پنجم  ــورد این که م ــگاران در م خبرن
توسعه گفته است که اختیارات وزارت دادگستری باید 
ــس قوه قضائیه خواهش هایی را  افزایش پیدا کند و رئی
در این راستا از کمیسیون قضایی داشته اند، اما تاکنون 
ــیون قضایی تصویب نشده است،  این لایحه در کمیس
گفت:  در قانون اساسی این اجازه به ریاست قوه قضائیه 
داده شده که در مواردی مسائلی را به وزیر دادگستری 
ــأله  ــد. قوه قضائیه با حفظ ملاحظات مس تفویض کن
ــت. قوه قضائیه  ــی نکرده اس ــته و خواهش را قبول داش
ــه ای را که به  ــت. هر مورد یا طرح یا لایح ــتقل اس مس
مجلس رفته باشد ممکن است توسط شورای نگهبان 
رد شود و وظیفه قوه قضائیه است که موضوع را پیگیری 
ــود و مواردی  ــتقلال قوه قضائیه باید حفظ ش کند. اس
که مربوط به دستگاه قضایی است قوای دیگر نباید در 
ــظ این ملاحظات  ــت کنند. قوه قضائیه با حف آن دخال
هیچ وقت مشکلی نداشته است، نمایندگان مجلس نیز 

خوشبختانه به این نکته توجه دارند.
 اطلاعات جدید درباره 

پرونده غنچه قوامی و رئیس جمهوری سابق
وی در پاسخ به سوال یکی دیگر از خبرنگاران مبنی 
بر این که آخرین جزییات پرونده رئیس جمهوری سابق 
ــورمان محمود احمدی نژاد به کجا رسید؟ تصریح  کش
ــتر از آن چیزی که در  کرد: در رابطه با این موضوع بیش

نشست های قبلی عرض کردم اطلاع جدیدی ندارم.
ــخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوال خبرنگاری  س
که درباره وضع پرونده غنچه قوامی و علت ارسال مجدد 
ــم گفت: در این  ــرا پس از صدور حک پرونده او به دادس
پرونده حکم صادر نشده و ختم رسیدگی نیز اعلام نشده 
ــت. وی گفت:   ایشان در همین پرونده اتهام دیگری  اس
ــبت به این اتهام قرار منع تعقیب  هم داشته اند که نس
صادر شده، اما به این قرار اعتراض شده و دادگاه اعتراض 
ــت و به همین منظور پرونده را به دادسرا  را پذیرفته اس
ارسال کرده اند. سخنگوی قوه قضائیه همچنین درباره 
ــکودا مبنی بر این که وکیل 32میلیاردی  اظهارنظر اس
ــاره آخرین وضع این  مربوط به کانون وکلا نبوده و درب
پرونده گفت:  در این پرونده چندنفر بازداشت هستند و 
پرونده دارد دنبال می شود اما درباره این که او عضو کانون 

بوده یا نه، اطلاعی ندارم.
محسنی اژه ای در ادامه نشست خبری با اهالی رسانه 
ــوال خبرنگاری مبنی بر این که مشکلی  در پاسخ به س
ــت زیرمیزی  ــفانه موضوع دریاف که وجود دارد متاس
ــت آیا قوه قضائیه در رابطه با این  پزشکان از بیماران اس
ــت  موضوع برنامه ای دارد یا خیر؟ گفت:  وزارت بهداش
خوشبختانه در حال رسیدگی به این موضوع است و ما 
خوشحالیم کار به قوه قضائیه نرسیده و وزارت مربوطه 
دارد اقدامات لازم را در این جهت انجام می دهد، بنابراین 
تاکنون نیازی دیده نشده که قوه قضائیه به این مسائل 
ــر کار خود را ــد. وزارتخانه در حال حاض  ورود پیدا کن

 انجام می دهد.

خبرروی خط خبر

تشدید مجازات اسیدپاشی در دستور کار قوه قضائیه است
محسنی اژه ای: 

   اسیدپاشی ها با انگیزه شخصی بوده است
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به دستور رئیس جمهوری 

سازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور 
احیا شد

ــازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور با دستور  س
حسن روحانی رئیس جمهوری احیا شد.

به گزارش ایرنا، در جلسه عصر دیروز شورای عالی 
ــت »اسحاق جهانگیری«  ــور که به ریاس اداری کش
ــد، با کلیات  معاون اول رئیس جمهوری برگزار ش
احیا و تشکیل سازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور 

موافقت شد.
ــه ریزی و  ــاون برنام ــر نوبخت«، مع »محمد باق
نظارت راهبردی رئیس جمهوری در گفت و گویی 
ــورای عالی اداری در  ــت: ش در این باره اظهار داش
جلسه بعدازظهر دوشنبه خود و در اجرای دستور 
رئیس جمهوری موضوع »احیاء و تشکیل سازمان 
ــازمان های  ــور با س ــت و برنامه ریزی کش مدیری
ــتانی« از طریق ادغام دو  مدیریت و برنامه ریزی اس
ــعه  معاونت برنامه ریزی و نظارت راهبردی و توس
مدیریت و سرمایه انسانی رئیس جمهور را تصویب 
ــت  ــده اس ــه همچنین مقرر ش کرد.  در این جلس
ــا و چگونگی ارتباط  میزان اختیارات، صلاحیت ه
ــازمان مدیریت و برنامه ریزی استان ها  و تعامل س
ــتانداری ها در جلسه مشترکی که بین رئیس  و اس
سازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور و وزیر کشور 

برگزار می شود، تعیین شود.
ــنبه شب  ــانی دولت نیز دوش پایگاه اطلاع رس
ــحاق جهانگیری در جلسه شورای  گزارش داد اس
عالی اداری از احیای سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
ــان و  ــه کارشناس ــک مطالب ــوان ی ــور به عن کش
ــت و رئیس جمهوری یاد کرد  صاحب نظران از دول
ــو در دوره انتخابات  ــن موضوع از یک س و گفت: ای
ــده بود و از  ــط رئیس جمهوری وعده داده ش توس
ــورهای در حال  سوی دیگر این سازمان برای کش
ــدت و کوتاه  ــعه که دارای برنامه های میان م توس
مدت توسعه ای هستند یک امر ضروری محسوب 
می شود.  معاون اول رئیس جمهوری با بیان اینکه 
سازمان مدیریت و برنامه ریزی پشتوانه کارشناسی 
ــود، خاطرنشان  ــور محسوب می ش برای اداره کش
ــازمان همواره از کارشناسانی زبده در  کرد: این س
امر برنامه ریزی و اقتصاد برخوردار بوده که متاسفانه 
پس از انحلال، بخش زیادی از نیروی انسانی و توان 

کارشناسی این مجموعه تضعیف شد. 
جهانگیری با تاکید بر اینکه برای مدیریت صحیح 
بر امور کشور و توسعه متوازن و با برنامه کشور، احیاء 
سازمان مدیریت و البته اصلاح نقاط ضعف گذشته 
آن یک ضرورت است، افزود: سازمان مدیریت باید 
ــد که بتواند نظام برنامه ریزی  سازمانی چابک باش

کشور را به درستی تدوین و هدایت و نظارت کند. 
جهانگیری پس از اعلام موافقت اعضای شورای 
عالی اداری با لغو مصوبه مورخ 1386/4/24 شورای 
عالی اداری در مورد تشکیل دو معاونت برنامه ریزی 
ــعه مدیریت  ــردی و معاونت توس ــارت راهب و نظ
ــوری و همچنین  ــانی رئیس جمه ــرمایه انس و س
موافقت با کلیات موضوع احیای سازمان مدیریت و 
برنامه ریزی کشور در جلسه، از معاونت برنامه ریزی 
و نظارت راهبردی رئیس جمهوری خواست ظرف 
ــان  دو هفته آینده نظرات و دیدگاه های کارشناس
ــاختار این  ــرح وظایف و س صاحبنظر در زمینه ش
سازمان را جمع آوری و در جلسات آتی مطرح کنند.

آیت الله  هاشمی رفسنجانی: 

نتیجه اختلافات مذهبی، عقب ماندگی 
کشورهای اسلامی است

ــخیص مصلحت نظام تأکید  رئیس مجمع تش
کرد: انتظار نبود بعد از سقوط حزب بعث، گروه های 
مذهبی و سیاسی به اختلافاتی دامن بزنند که نتیجه 
آن عقب افتادگی های کشور و گسترش کینه هاست.

به گزارش ایلنا، آیت الله اکبر  هاشمی رفسنجانی، 
ــای جداگانه با جمعی از عراقی ها  دیروز در دیداره
که نمایندگان اقشار دانشگاهی، فرهنگی، حوزوی، 
ــایر بودند، با اشاره به مصائب  بازرگانان و سران عش
ــور در یک قرن اخیر گفت: خیلی ها   مردم این کش
به خاطر منابع غنی به عراق طمع دارند و برای منافع 
ــوند.  ــور می ش خود، موجب زحمت مردم آن کش
وی با بیان سوابق تمدن در سرزمین عراق امروزی 
گفت: انتظار نبود بعد از سقوط حزب بعث، گروه های 
ــن بزنند که  ــی به اختلافاتی دام مذهبی و سیاس
ــترش  ــور و گس نتیجه آن عقب افتادگی های کش

کینه هاست.

خباز: 

بودجه  سال آینده فوق العاده است
معاون تقنینی معاونت پارلمانی ریاست جمهوری 
از مخالفت مجلس با طرح مقررات مالی دولت خبر 
ــی دولت پیرو نامه  ــت: لایحه مقررات مال داد و گف
شخص رئیس مجلس به رئیس جمهوری تهیه شد 
ــت آن را تصویب کرده بود، اما در  و مجلس دو فوری
نهایت به دلیل برخی مسائل 49 درصد آرا را کسب 

کرد و طرح متفاوت مجلس جایگزین آن شد.
به گزارش ایسکانیوز، محمدرضا خباز با بیان این 
مطلب اظهار کرد: نوبخت و صالح در چندین نوبت 
مخالفت خود با طرح مجلس را اعلام کرده اند. این 
در حالی است که دولت تمایل زیادی به تصویب 
چنین قانونی دارد تا هرساله جداول و ردیف های 
ــود و  ــیه بودجه در لایحه بودجه تکرار نش حاش
ــتری برای رسیدگی به  نمایندگان فرصت بیش
اصل موضوع داشته باشند. معاون تقنینی دولت 
ــت: لایحه بودجه  سال آینده  در پایان اظهار داش
بودجه فوق العاده ای خواهد بود، لذا ما تمایل داریم 
ــی نمایندگان بتوانند  که با تصویب چنین طرح
ــان برای بررسی دقیق بودجه استفاده  از فرصتش

کنند.

تجلیل رهبر انقلاب از خدمات مالکی در عراق؛

رویه خوب کمک به دولت جدید را 
ادامه دهید

رهبر معظم انقلاب اسلامی صبح دیروز )دوشنبه( 
در دیدار آقای نوری مالکی معاون رئیس جمهوری 
ــجاعت، اقتدار و مدیریت آقای مالکی در  عراق، از ش
دوران تصدی نخست وزیری عراق و خدمات بزرگی 
که در جهت حفظ ثبات و استقلال و پیشرفت عراق 
ــه گزارش پایگاه  ــت، تجلیل کردند. ب انجام داده اس
ــری، حضرت  ــانی دفتر مقام معظم رهب اطلاع رس
ــای مالکی گفتند:  ــه ای خطاب به آق آیت الله خامن
جنابعالی در جریان انتقال قدرت در عراق، کار بزرگی 
را برای جلوگیری از آشفتگی و بی ثباتی عراق انجام 
ــراق فراموش  ــاحه ع دادید و این کار هیچ گاه در س
نخواهد شد.رهبر انقلاب اسلامی با اشاره به شناخت 
خوب آقای نوری مالکی از مسائل و مشکلات عراق، 
افزودند: رویه شما برای کمک به دولت جدید آقای 
ــدت میان  ــرای ایجاد وح ــادی و تلاش ب حیدر عب
نیروهای مختلف عراق، اقدام بسیار خوبی است که 
باید ادامه یابد.در این دیدار، آقای نوری مالکی معاون 
رئیس جمهوری عراق ضمن ابراز خرسندی فراوان 
ــلامی گفت: جمهوری  ــا رهبر انقلاب اس از دیدار ب
اسلامی ایران همواره بیشترین مساعدت را به دولت 
و ملت عراق برای مقابله با تروریست ها و عوامل بیگانه 

داشته است.

آیت الله آملی لاریجانی:  

 داعش توطئه ای 
برای مهار پیشرفت و توسعه عراق است

ــا نوری مالکی معاون  رئیس قوه قضائیه در دیدار ب
ــراق از حیث منابع  ــراق گفت:  ع رئیس جمهوری ع
ــت و بسترهای  ــانی کشوری غنی اس طبیعی و انس
مهیای این کشور در ابعاد فرهنگی و اقتصادی شرایط 
مناسبی برای پیشرفت آن ایجاد کرده و پدید آوردن 
گروهی تروریستی مانند داعش در عراق هم به دلیل 
ــور مسلمان  ــرفت این کش ــی در راه پیش مانع تراش
ــت.به گزارش ایرنا، آیت الله صادق آملی لاریجانی  اس
ــب رشد و توسعه  با تأکید بر بسترها و شرایط مناس
ــور  ــور عراق، توطئه های خارجی علیه این کش کش
ــرفت عراق  را ترفندی برای جلوگیری از ثبات و پیش
دانست. نوری مالکی معاون رئیس جمهوری عراق نیز 
در این دیدار با ابراز خرسندی از سفر به ایران و تأکید 
ــور مبتنی بر اشتراکات  ــترش روابط دو کش بر گس
فرهنگی و تاریخی گفت:  خوشبختانه دو ملت و دولت 
ایران و عراق توانستند گره تاریخی در مناسبات خود 
ــفانه مربوط به جنگ بین دو کشور بود به  را که متاس
ــل جدیدی در  ــاهد فص ــی باز کنند و اکنون ش خوب
روابط دو کشور مبتنی بر حسن همجواری و وحدت و 

علاقه مندی طرفین به گسترش روابط هستیم.

دبیر ستاد حقوق بشر قوه قضائیه: 

 با مکانیزم های گزارشگری
 سازمان ملل مشکلی نداریم

ــر قوه قضائیه در جمع  ــتاد حقوق بش دبیر س
ــورهای درحال توسعه  ــفرا و نمایندگان کش س
ــل ایران  ــریح و تبیین دلای ــا تش مقیم تهران ب
ــگر ویژه افزود: با شخص  برای نپذیرفتن گزارش
گزارشگر مشکلی نداریم و اصولا با مکانیزم های 
ــکل نداریم، اما  ــازمان ملل مش ــگری س گزارش
معتقدیم کشورهای غربی اجازه و فرصت بروز و 
ــاس  ظهور به مکانیزم »یو.پی.آر« را ندادند و براس
روش ها و رویکردهای سیاسی خود گزارشگر ویژه 
ــا علاوه براین به نحوه  برای ما تعیین کردند که م
ــار جانبدارانه اش  کار حرفه ای، متدولوژی و رفت
ــته ایم. به  ــانه ها اعتراض داش ــران در رس علیه ای
ــواد لاریجانی گفت: آخر  گزارش ایلنا، محمدج
ــگری را بپذیریم که  ــور می توانیم گزارش ما چط
ــان به خون ملت ما  تروریست هایی را که دستش
ــت یا در خانه آنها بمب و تسلیحات پیدا  آلوده اس
ــر می نامد. این  ــت مدافعان حقوق بش ــده اس ش

موضوع مایه تاسف سازمان ملل باید باشد.

 وزیر جدید پیشنهادی علوم 
امروز به مجلس معرفی می شود

ــاون پارلمانی  ــارت و هماهنگی مع معاون نظ
ــه معرفی وزیر جدید  رئیس جمهوری گفت: نام
ــاوری امروز به  ــنهادی علوم، تحقیقات و فن پیش

مجلس شورای اسلامی تقدیم می شود.
ــا ایرنا گفت:  ــت و گو ب ــد نصیرپور در گف مجی
ــول نامه معرفی وزیر  امیدواریم پس از اعلام وص
جدید پیشنهادی علوم که امروز انجام می گیرد 
وزیر پیشنهادی بتواند با حضور در کمیسیون های 
تخصصی، مذاکرات خود را با نمایندگان آغاز کند. 
ــدواری کرد وزیر جدید  وی همچنین ابراز امی
ــس رای اعتماد  ــنهادی علوم بتواند از مجل پیش

بگیرد. 
ــومین وزیر  ــادی س ــی احمدآب ــود نیل محم
ــد بود که در  ــنهادی علوم دولت تدبیر و امی پیش
پی استیضاح رضا فرجی دانا، نخستین وزیر علوم 
دولت یازدهم در جلسه رای اعتماد هفتم آبان ماه 

نتوانست اعتماد مجلس نهم را جلب کند.
جعفر میلی منفرد نیز نخستین وزیر پیشنهادی 
دولت یازدهم بود که نتوانست از مجلس نهم رای 

اعتماد بگیرد.

 توهین به مسئولان دولتی 
محکوم است

 كیفرخواست متهمان نفتی
 به زودی صادر مي شود

 اشتباهات یک عضو كمیسیون امنیت را
 به پای همه ننویسید

ــب کاریکاتور  ــادل در واکنش به نص حداد ع
ــت چون علی  ــی وزرای دول ــز برخ توهین آمی
جنتی و بیژن زنگنه در غرفه یکی از رسانه های 
اصولگرای مستقر در نمایشگاه مطبوعات هشدار 
داد: نشر کاریکاتور افراد، مشروط بر آن که حامل 
توهین به افراد نشود بلامانع است.  اما در صورتی 
که این کاریکاتور ها به معنای توهین به مسئولان 

باشد محکوم بوده و باید با آن برخورد شود.
 به گزارش ایلنا، نماینده مردم تهران همچنین در پاسخ به این سوال که چرا 
همچنان برخی رسانه های تندروی اصولگرایی مذاکرات هسته ای را به عنوان 
ــترک ملی تحریف می کنند، افزود:  در دفاع از منافع ملی  یک منفعت مش
منظور آن نیست که هشدار ندهیم.  آن رسانه هایی که ابراز نگرانی می کنند 
در چارچوب منافع ملی قدم برمی دارند وگرنه کسی قصد برهم زدن مذاکرات 
و اختلال در آن را ندارد.  با این تفاوت که مذاکرات یک گفت و گوی خطیر با 
دشمنی است که هیچ گاه به آن اعتمادی وجود نداشته و به قول خودشان جا 

دارد تا دلواپس باشند. 
ــوال که به گفته برخی نمایندگان در جلسه علنی  وی در پاسخ به این س
ــنبه نامه نگاری هایی بین اعضای جبهه پایداری و او در جهت نشر  روز یکش
ــاد رد و بدل شده است نیز تأکید کرد:  بیشتر این  مستنداتی علیه وزیر ارش
ــود.  از آنجایی که مجلس حدود  ــی از من ب رفت وآمد ها مربوط به احوالپرس
ــود که باید ــینه ها مانده ب ــری حرف ها در س ــه تعطیل بود یک س  یک هفت

 طرح می شد. 

ــران گفت:  ــي و انقلاب ته ــتان عموم دادس
ــه نفر از متهمان پرونده نفتي  کیفرخواست س
ــون بهترین  ــود و تاکن ــادر مي ش ــه زودي ص ب
تحقیقات را در زمینه پرونده بابک زنجاني انجام 

دادیم.
 به گزارش میزان، عباس جعفري دولت آبادي 
ــي افراد ازجمله  ــاد از اظهارنظرهاي برخ با انتق
نماینده هاي مجلس درباره پرونده بابک زنجاني، گفت: به علت محرمانه بودن 
تحقیقات فعلا مجبوریم سکوت کنیم، اما با اطمینان مي گوییم که یکي از 

بهترین تحقیقات در این پرونده انجام شده است. 
ــعید مرتضوي  ــن درباره آخرین وضعیت پرونده س دولت آبادی همچنی
سرپرست سابق تامین اجتماعي، گفت: این پرونده در دادسراي تهران است و 

تحقیقات خوبي انجام شده است. 
ــت  ــات در تحقیق و تفحص وجود داش ــي از ابهام ــه داد: بخش وي ادام
ــد.  ــه کارگروه هایي واگذار ش ــات ب ــام تحقیق ــور انج ــه همین منظ که ب
جعفري دولت آبادي گفت که تکمیل تحقیقات در این زمینه پرونده را آماده 

تصمیم گیري خواهد کرد.
ــاي رئیس قوه قضائیه  ــادی با تأکید بر این که برخي از صحبت ه دولت آب
ــت کرده اند، اظهار کرد:  اگر کسي با فساد  ــاد سوء برداش درباره مبارزه با فس
مقابله کند با او برخورد مي شود در صورتي که اینطور نبود. آنچه توسط رئیس 
ــد این بود که عده اي حق ندارند به بهانه مبارزه با  محترم قوه قضائیه بیان ش

فساد دل مردم را خالي و مردم را ناامید کنند.

ــت  ــیون امنیت ملی و سیاس رئیس کمیس
ــلامی از حمایت  ــورای اس خارجی مجلس ش

مجلس از مذاکرات مسقط خبر داد. 
ــن بروجردی در  ــا، علاءالدی به گزارش ایلن
ــرا به رغم حمایت  ــوال که چ ــخ به این س پاس
ــلامی متاسفانه  ــورای اس اکثریت مجلس ش
برخی از اعضای کمیسیون امنیت ملی با انتشار 
اخبار غیرمستند برای روند جاری مذاکرات حاشیه سازی می کنند، افزود: 
اشتباه و خطای یک نفر را به پای جمع ننویسید.  مجلس حامی مذاکرات 

هسته ای است. 
ــی روند جاری  ــود مجلس حام ــزود: برخلاف آنچه  تصور می ش وی اف
مذاکرات هسته ای است چون به تیم مذاکره کننده اعتماد دارد.  برهمین 
ــاس بود که در جلسه علنی روز گذشته مجلس شورای اسلامی متنی  اس
ــال تبیین مواضع  ــده و در عین ح ــت از تیم مذاکره کنن مبنی بر حمای
جمهوری اسلامی تهیه کرده و در معرض امضا قرار دادند که نشان دهنده 

همین حمایت ها و وفاق ملی است. 
ــیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس گفت:  اتفاقا  رئیس کمیس
بحث هسته ای در داخل کشور ما به عنوان مبانی شناخته شده و مصوب 
ــز مجلس از تیم  ــورایعالی امنیت ملی مخالفی ندارد و بار ها نی ــده ش ش
مذاکره کننده حمایت کرده که چنین مساله ای درباره مذاکرات آینده در 
مسقط نیز صدق می کند و ما حامی تیم مذاکره کننده به سرپرستی آقای 

ظریف هستیم. 

ــان محافل  ــا همچنان در می ــی این روزه ــلاف اصولگرای بحث ائت
ــت که یکی  ــت و تقریبا هیچ روزی نیس ــر زبان هاس این جریان، بر س
ــقاق انتخاباتی  ــت درباره ائتلاف، اتحاد یا انش از چهر ه های جناح راس
اصولگرایان صحبتی نکند. در این میان سخن از جامعتین و محوریت 
یا عدم محوریت آن برای رسیدن به نقطه مشترکی میان همه گروه های 

اصولگرا تقریبا در اکثر موضع گیری  ها دیده می شود. 
ــنگ  ــت، حالا س ــرکل جامعه روحانیت درگذش ــس از آن که دبی پ
شیخوخیت در میان اصولگرایان وزن کمتری پیدا کرده است؛ این در 
ــت که به قول غلامرضا مصباحی مقدم از زمان مجلس ششم  حالی اس
ــد که دوران  ــخصیت های جریان اصولگرایی گفتن به بعد، برخی از ش
ــرای خودمان تصمیم  ــته و حالا ما باید خودمان ب ــیخوخیت گذش ش

بگیریم. 
مصباحی مقدم در گفت وگو با خانه ملت گفته است:   جامعه روحانیت 
مبارز از زمان تشکیل و قبل از انقلاب برمبنای تشکیلات محوری بوده 

و این طور نیست که امروز به این نتیجه رسیده باشد.سخنگوی جامعه 
ــداری از ائتلاف  ــدن جبهه پای ــت در ادامه، درباره علت جدا ش روحانی
ــاید یکی از علل و عوامل برهم زدن، آن بود که هر  اصولگرایی گفت:   ش
گروه و مجموعه ای تصور می کرد می تواند مستقلا وارد انتخابات و برنده 
شود. این، نوعی غرور و غفلت بود. غرور از این که می گفتند قدرت، نفوذ 
ــان کرد: اتفاقاتی که  و اثرگذاری لازم را دارند.مصباحی مقدم خاطرنش
ــته رخ داد، این مسأله را برای  در انتخابات ریاست جمهوری  سال گذش
مجموعه جریانات اصولگرا روشن کرده که اگر مستقل بیایند و جدا جدا 
وارد عرصه شوند و احیانا لیست های متعدد وجود داشته باشد، به نتیجه 

نخواهند رسید؛ بلکه بازنده معرکه سیاسی خواهند بود.
ــداری اضافه کرد:    ــرد جبهه پای ــال او در مورد تغییر رویک ــا این ح ب
خوشبختانه از اشخاص و افراد عضو این مجموعه اظهارنظرهایی شد که 
ــند و قدمی به پیش برداشته اند.این  نشان می دهد به ائتلاف می اندیش
نماینده مجلس در مورد فعالیت های جامعه روحانیت و تاثیرگذاری در 

انتخابات گفت:   هیچ گاه جامعه روحانیت خودش را یک حزب ندانست و 
در عرض احزاب وارد فعالیت انتخاباتی نشد. این طور نبود که یک لیست 
ــت های دیگران به نقطه توافق برسد. بلکه همواره  را تهیه کند و با لیس
جایگاهش، جایگاه »پدرواری« بوده که سعی کند مجموعه اصولگرایان 
را به ائتلاف نزدیک کند و من معتقدم این موقعیت را هیچ گاه از دست 

نداد. 
البته مصباحی مقدم خودش ادامه داد:   عدم حضور و مشارکت برخی از 
اعضای آن را از  سال 88 به بعد داشته ایم ولی هم اکنون بسیار امیدواریم 
ــکل  جامعه روحانیت را تقویت کنیم؛ هم با دعوت  بتوانیم دومرتبه تش
مجدد از اعضایی که کمتر حضور پیدا کرده  یا در این مدت حضور پیدا 

نکرده اند و هم با ترمیم و توسعه درصدد این مسأله هستیم.
سخنگوی جامعه روحانیت در مورد حضور مجدد برخی چهره های 
غایب این تشکیلات گفت:  هنوز حضور آقای ناطق نوری جای تردید و 

تامل جدی دارد.

مصباحی مقدم: 

شکست انتخاباتی اصولگرایان نتیجه  کنار گذاشتن شیخوخیت است
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